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Aantal bijlagenOnderwerp

Beantwoording art. 41 vragen

Evenementen en dieren

Geachte mevrouw Bos,

Op26 juli 2018 hebt u vragen gesteld over de ganzenfanfare in het centrum van Oss op

zaterdag 7 juli.

Uit deze vragen maken wij op dat u een ander beleid voorstaat voor activiteiten met dieren

dan dat wij nu kennen en zoals dat ook in het beleid voor evenementen is verwerkt. Wij zien

vooralsnog in uw vragen geen aanleiding voor herziening van ons beleid. Maar wij nodigen u

graag uit voor een gesprek hierover waarin wij de gelegenheid te bieden om onderbouwd toe

te lichten wat u wenselijk acht. Dat zullen wij dan afwegen en daarop reageren. Met dit als

uitgangspunt antwoorden wij op uw vragen.

l.l Groenlinks heeftvernomen dat de gemeente heeft besloten dat ergeen vergunning nodig

was voor de ganzenfanfare. Op grond waarvan is besloten dat er geen vergunning nodig was

voor dit evenement?

Dit is op basis van de APV geen activiteit waarvoor een evenementenvergunning nodig is.

I.2 Op wat voor manier heeft de aanwezigheid van dieren een rol gespeeld bij deze afweging

om geen vergunning verplicht te stellen voor het evenement met de ganzenfanfare?

Gelet op de kaders voor de APV heeft dit geen rol gespeeld.
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1.4 Deelt het college de mening van Groenlinks dat voor een evenement met dieren altijd een

vergunning dient te worden aangevraagd omdat met het welzijn van dieren zeer zorgvuldig

dient te worden omgesprongen?

Ook wij vinden dat attijd zorgvutdig met het welzijn van dieren moet worden omgegaan, ook

bij evenementen. Voor de vraag van de vergunningplicht verwijzen wii naar de uitnodiging

voor een gesprek.

2.1 Is er door de organisator melding gedaan bij NVWA over de aanwezigheid van ganzen bij

dit evenement?

Dit is een zaak van de organisator. Op deze melding hebben wii geen zicht.

2.2 Zo nee, waarom niet en wat voor gevolgen heeft dit voor de toekomst?

Zie vorige vraag.

3. Op wat voor manier wordt in het algemeen het welzijn van dieren meegewogen bij het

toekennen of weigeren van een vergunning vgor een evenement met dieren?

Het wetzijn van dieren is geregeld in de Wet Dieren en het Besluit houders van dieren van

2017. In het verlengde daarvan wegen wij het welzijn van dieren in algemene zin mee. Als

zou btijken dat dierenwetzijn in het geding kan komen, kunnen aanvullende

ve rg u n n i n g svoo rsch riften worden o pg el egd.

4.1 Op wat voor manier wordt veiligheid, bijvoorbeeld het tegengaan van verspreiding van

zoónosen meegewogen bij het toekennen of weigeren van een vergunning voor een

evenement met dieren?

Dit wordt in algemene zin meegewogen.

4.2ls bijvoorbeeld de mogelijkheid voor bezoekers om de handen te kunnen wassen na het

aaien van de dieren een voorwaarde om een evenement met dieren toe te staan?

Nee.

5.1 De gemeente Oss investeert in goede educatie over dieren en natuur, dit is een belangrijk

speerpunt van NME-centrum de Elzenhoek. Deelt het college de mening van Groenlinks dat in

lijn met dit beleid evenementen met dieren enkel kunnen worden toegestaan als dit een

belangrijke educatieve waarde heeft ?

Dit is niet de huidige praktiik.

5.27o nee, waarom niet?

Wij zien vooralsnog geen aanleiding voor een dergelijke beperkende voorwaarde. Daarbij

verwijzen wij naar de in de aanhef vermelde uitnodiging voor een gesprek'
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6.1 Deelt het college de mening van Groenlinks dat evenementen met dieren enkel kunnen

worden toegestaan als deze dieren in voldoende mate de kans krijgen om natuurlijk gedrag te

vertonen?

Wij zien vooralsnog geen aanleiding voor een dergelijke beperkende voorwaarde. Daarbij

verwijzen wij naar de in de aanhef vermelde uitnodiging voor een gesprek.

6.2 Zo nee, waarom niet?

Zie het antwoord in het begin van deze brief.

6,3 Deelt het college de mening van Groenlinks dat het geen natuurlijk gedrag van ganzen is

om op een hete zomerdag begeleid met muziek door het centrum van Oss te lopen?

Hoewel een bepaalde mate van natuurlijk gedrag te herkennen is, zijn wij het eens met uw

mening.

6.4 Zo nee, waarom niet?

Zie hiervoor.

7.1 Blijkbaar gaat de melding aan de NVWA van de aanwezigheid van dieren bij evenementen

niet meer via de gemeente maar moet de organisator dit zelf melden. Wanneer is deze

wÍjziging ingegaan?

Deze meldingsplicht bestaat bij ministeriële regeling al sinds 2005. Er is dus geen sprake van

een inhoudelijke wijziging. Sinds 2016 meldt de NVWA geen kennisgeving meer te hoeven bij
verlening van een vergunning.

7.2 Waarom is de gemeenteraad hiervan niet op de hoogte gesteld?

Zie vorig antwoord.

7.3 Wat voor gevolgen heeft dit voor het dierenwelzijnsbeleid van de gemeente Oss?

Zie vorig antwoord.

7.4Wat voor gevolgen heeft dit voor het evenementenbeleid van de gemeente Oss?

Zie vorig antwoord.

7.5 Wordt in het vervolg bij een vergunningsaanvraag nog steeds actief gevraagd naar de

aanwezigheid van dieren ook al is het niet meer de verantwoordelijkheid van de gemeente om

dit te melden bij NVWA?

Zie hiervoor.

7.6 Stel dat de gemeente in de toekomst ontdekt dat een organisator, ondanks dat dit

verplicht is, geen melding doet bij NVWA over de aanwezigheid van dieren op een evenement,

wat voor middelen heeft de gemeente dan om hiertegen op te treden?

Oss
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Tegen het louter niet melden kan alleen de optreden. Wij kunnen de NVWA hierop

aftenderen als wij dat bemerken en nodig Zoals hiervoor ven zijn wij graag

bereid tot een nader gesprek hierover.

Met vriendelijke groet,

Namens burgemeester en wetho


